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BR.0002.8.2012         Projekt 

P R O T O K Ó Ł  NR   XXI/12 
Z XXI SESJI RADY GMINY STARE BABICE 

która odbyła się w dniu 30 października 2012r.  
 
Miejsce obrad: Sala Konferencyjna w Urzędzie Gminy Stare 

Babice ul. Rynek 21 

Przewodniczący obrad: Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz   

Rozpoczęcie obrad:  godz. 14:00 

Zakończenie obrad: godz. 16:20 

Stan radnych:  15 

Obecnych na sesji:  14 (nieobecna radna: Katarzyna Gąsowska - 

usprawiedliwiona)  

 

W sesji uczestniczyli: 
1. Krzysztof Turek    Wójt Gminy 
2. Marcin Zając Zastępca Wójta 
3. Irena Sotomska    Skarbnik Gminy   
4. Krzysztof Bugla  Radca Prawny 
5. Agnieszka Senterkiewicz  Główny Specjalista ds. geodezji i gospodarki 

nieruchomościami  
6. Jolanta Pieńkowska Kierownik Referatu Promocji i Rozwoju Gminy 
7. Marcin Klimek Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 
8. Barbara Komór Kierownik Referatu Podatków i Ewidencji 

Działalności Gospodarczej  
9. Jarosław Płóciennik Kierownik Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
10. Adolf Jarkowiec Kierownik Zespołu Obsługi Finansowej Oświaty 
11. Radni, sołtysi, goście   wg listy obecności  
 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz otworzył obrady XXI sesji Rady Gminy Stare 
Babice, stwierdzając iż w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada 
gminy może obradować i podejmować uchwały. 
Powitał gości, sołtysów i radnych.  

 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali proponowany porządek 
obrad. Spytał czy są wnioski do zmiany porządku obrad? 
 
Wójt Gminy wniósł wniosek o rozszerzenie porządku obrad o uchwałę zmieniającą uchwałę 
w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami 
Gminy Stare Babice. 
 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o przegłosowanie zmiany porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
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Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym 12 głosami „za” przy braku „przeciw”  

i „wstrzymujących się”, przy obecności 13 radnych.  

Porządek obrad zostanie rozszerzony o przegłosowany projekt uchwały wprowadzony  

jako 24 punkt porządku obrad. 

 

Porządek obrad przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych  

przez radnych. 
7. Informacja Wójta o złożonych oświadczeniach majątkowych przez osoby zobowiązane 

ustawą do składania oświadczeń majątkowych. 
8. Informacja o realizacji zadań oświatowych Gminy Stare Babice w roku szkolnym 

2011/2012 
a) podjęcie uchwały. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia insygniów Gminy Stare Babice. 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia Logo Gminy Stare Babice. 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości. 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od środków transportowych i zwolnień w tym podatku. 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami 

wchodzącymi w skład gminnego zasobu. 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości ozn. nr ew. 431/1 

położonej we wsi Stare Babice. 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości ozn. nr ew. 429/1 

położonej we wsi Stare Babice.  
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oddania w trwały zarząd nieruchomości 

położonej we wsi Zielonka Parcele, Gminnemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji  
Stare Babice. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej dla Powiatu Warszawskiego Zachodniego z przeznaczeniem na  
organizację wypoczynku wakacyjnego dla dzieci ze środowisk polskich na Wschodzie. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Komendą Powiatową 
Policji dla Powiatu Warszawskiego Zachodniego. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia wsparcia Gminie Izabelin  
w zakresie realizacji zakresie realizacji zadań edukacji publicznej obejmujących 
wychowanie przedszkolne dzieci zamieszkałych na terenie Gminy Stare Babice. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  
w sprawie współfinansowania lokalnej linii uzupełniającej. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia warunków i trybu udzielania  
i rozliczania dotacji służących sprzyjaniu rozwojowi sportu. 
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22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice  
na 2012r. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Stare Babice na lata 2012-2020. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu 
przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Stare Babice. 

25. Zapytania radnych. 
26. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
27. Wolne wnioski i informacje 
28. Zakończenie obrad. 

 
3. Przyjęcie protokółu z XX sesji Rady Gminy. 

 

Radni w głosowaniu jawnym, przyjęli protokół z XX sesji rady gminy,  

14 głosami „za”, przy obecności 14 radnych. 

 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że: 

− otrzymał do wiadomości pismo, skierowane do Wójta, od Komendanta Powiatowego 
Policji dla Powiatu Warszawskiego Zachodniego, pismo dotyczy prośby rozważenia 
możliwości zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy  
na rok 2013 na cele związane z zabezpieczeniem ładu i bezpieczeństwa publicznego 
na terenie gminy, w szczególności  zabezpieczenie środków finansowych na służby 
ponadnormatywne i częściowe sfinansowanie zakupu radiowozu, na realizację 
powyższych zamierzeń Komendant prosi o zabezpieczenie w budżecie 140.000 zł, 
jednocześnie dziękuje za przekazane środki finansowe w roku 2012, przez służby 
ponadnormatywne było ujawnionych 278 wykroczeń, wylegitymowano w miejscach 
szczególnie zagrożonych łącznie 781 osób, Komendant zaznaczył, że przekazane 
środki finansowe w roku 2013 pozwoliłyby na wystawienie 500 dodatkowych patroli, 

− otrzymał pismo skierowane do Rady Gminy od pracowników administracji Szkoły 
Podstawowej w Starych Babicach , w piśmie pracownicy zwracają się z prośbą  
o zabezpieczenie w budżecie szkoły w 2013 środków finansowych z przeznaczeniem 
na podwyżki wynagrodzeń dla pracowników administracji i obsługi, pracownicy 
sygnalizują problem, że jest taka sytuacja że pracownicy osiągają wynagrodzenie 
poniżej minimalnego wynagrodzenia za pracę ( 1.500zł) i taki stan rzeczy wymusza na 
pracodawcy konieczność naliczania dodatku wyrównawczego, z uwagi  
że przygotowanie projektu budżetu należy do kompetencji Wójta, pismo  
to przekazał Wójtowi oraz skierował do wiadomości Przewodniczącej Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, na powyższe pismo udzielił odpowiedzi  
pracownikom, informując że ich pracodawcą  jest Szkoła Podstawowa w Starych 
Babicach reprezentowana przez Dyrektora Szkoły i zgodnie z ustawą o pracownikach 
samorządowych pracodawca w regulaminie wynagrodzeń określa między innymi 
minimalny i maksymalny miesięczny poziom wynagradzania, pismo  
to także skierował do wiadomości Wójta i Przewodniczącej Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Budżetu, w tej sprawie otrzymał do wiadomości pismo skierowane 
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do Wójta od Dyrektora Szkoły Podstawowej w Starych Babicach, Dyrektor prosi  
o rozważenie możliwości wprowadzenia regulacji płac w 2012r o około 10%  
lub zabezpieczenie w budżecie szkoły na rok 2013 środków na podwyżki 
wynagrodzeń o 15% z uwagi na wzrost minimalnego wynagrodzenia w 2013 roku  
do kwoty 1600 zł. Skutki finansowe wzrostu wynagrodzeń o 10% wyniosłyby w skali 
miesiąca: 
rozdział 80101 szkoły podstawowe   32 828 x10% = 3283,00 
rozdział 80113 dowożenie uczniów    4 472 x 10%   =   447,00 
rozdział 80148 stołówki szkolne       18 781 x 10% = 1878,00 
ponadto Dyrektor informuje, że ostatnia podwyżka płac miała miejsce w 2008 roku 
wzrost wynagrodzeń oscylował w granicach 15%, w roku 2010 podwyżkę wypłacono  
z dniem 1 listopada wynagrodzenia wzrosły o około 17 zł na etat pracownika obsługi  
i 26,0 zł na etat administracyjny, obecnie istnieje konieczność wypłaty dodatków 
wyrównawczych   dla pracowników, którzy nie osiągają minimalnego wynagrodzenia 
za pracę ( 1500,00 zł), pismo skierowałem do wiadomości Przewodniczącej Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, 

−  uczestniczył w posiedzeniach Komisji Oświaty, Spraw Społecznych, Kultury  
i Kultury Fizycznej oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, 

− podjął działania do zwołania XXI sesji Rady Gminy, 

− zwołał wspólne posiedzenie Komisji w celu omówienia projektów uchwał do XXI sesji 
Rady Gminy, 

− w każdą środę pełnił dyżur w Urzędzie Gminy. 
 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 
Wójt Gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że: 

– przeprowadził naradę z Kierownikami jednostek organizacyjnych gminy, które była 
poświęcona głównie przygotowaniom organizacyjnym obchodów 700-lecia Babic, 

– odbył w dniu 4 października spotkanie, gościł Panią Elżbietę Sobótka do niedawna 
Konsula Rzeczpospolitej Polskiej w Monachium, która pomogła w upamiętnieniu 
kwatery Polskiej, Polskich oficerów Murnau, 

– przeprowadził naradę z przedstawicielami OSP Borzęcin i Radnymi z Borzęcin,  
która była poświęcona sprawą organizacyjnym, 

– odbył posiedzenie rady nadzorczej EKO Babice Sp. z o. o., 
– przeprowadził naradę z przedstawicielami misji afrykańskich OSP Borzecin i Radymi  

z Borzęcina, która była poświecona możliwości zbycia części gruntów  
na stowarzyszenie misji afrykańskich w Borzecinie Dużym, 

– przeprowadził posiedzenie komitetu organizacyjnego obchodów 700-lecia Babic, 
– przeprowadził szereg negocjacji z właścicielami gruntów przeznaczonych  

na cele publiczne w cel ich nabycia, 
– brał udział w posiedzeniu nadzorczym Kampinos, 
– przeprowadził dwie tury negocjacji z przedstawicielami firmy „Akwamex”  

w celu otwarcia zawarcia ewentualnej ugody przed sądowej, 
– przeprowadził negocjacje z byłymi uczestnikami scalenia we wsi Blizne 

Łaszczyńskiego, które dotyczyły sporu co do odszkodowań gruntów pod drogi, 



Protokół Nr XXI/12 

Strona 5 z 24 

– wspólnie z zarządem EKO-Babice Sp. z o. o. przeprowadził naradę z przedstawicielami 
narodowego funduszu środowiska i gospodarki wodnej w sprawie realizacji projektu 
uporządkowania gospodarki wodno ściekowej w gminie Stare Babice. 

 
W dalszej części Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z podjętych zarządzeń w okresie 
międzysesyjnym tj. od 28 września 2012 do 30 października 2012. Poinformował,  
że w tym okresie podjął 7 zarządzeń, które realizowane są w sposób następujący: 

– w sprawie zmiany zarządzenie Nr 3/2012 dotyczącego wykonania uchwały 
budżetowej Gminy Stare Babice na 2012 rok w związku  
z Uchwała Nr XVIII/194/12 Rady Gminy Stare Babice z dnia 27 września 2012  
w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2012 rok. - zarządzenie 

realizowane w toku roku budżetowego 2012;  
– w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2012 rok  – 

zarządzenie realizowane w toku roku budżetowego 2012 
– w sprawie ogłoszenia konkursu ofert na realizację „ Programu Bezpłatnych 

Szczepień profilaktycznych przeciwko grypie dla mieszkańców Gminy powyżej 65 
roku życia na lata 2012-2016 - ogłosiłem otwarty konkurs ofert na realizację 

Programu, wyznaczyłem termin składania ofert do 18 października 2012 r. wykonanie 

zarządzenia powierzyłem Kierownikowi GOPS 

– w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazy nieruchomości przeznaczonej 
do sprzedaży w drodze przetargu- podałem do publicznej wiadomości wykaz 

nieruchomości położonych w Klaudynie stanowiących własność gminy przeznaczonych 

do sprzedaż. 
– w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia naboru na stanowisko 

urzędnicze do Referatu Finansowo- Księgowego Urzędu Gminy Stare Babice -   
do komisji powołałem: Marcina Zająca jako przewodniczącą Komisji, oraz Wiesławę 

Wojtachnio, Irenę Sotomską, Elżbietę Cieniak i  Lidię Engler jako członków Komisji 
– w sprawie przeprowadzenia konsultacji z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie -  ogłosiłem przeprowadzenie 

konsultacji projektu uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Stare Babice  

z organizacjami pozarządowymi na rok 2013, termin trwania konsultacji wyznaczyłem 

od 10 do 30 października 2012. Wykonanie zarządzenia powierzyłem Kierownikowi 

Referatu Rozwoju i Promocji Gminy 
– w sprawie powołania komisji  kursowej opiniującej  oferty złożone  

w otwartym konkursie na realizację „ Programu Bezpłatnych szczepień 
profilaktycznych przeciwko Grypie dla mieszkańców Gminy Stare Babice powyżej 65 
roku życia na lata 2012-2016” - Komisja dokonała oceny formalnej i merytorycznej 
złożonych ofert w oparciu o kryteria podane w konkursie przedłożyła propozycję 
wyboru dwóch punktów szczepień tj: NZOZ Medicor i Centrum Medyczno - 
Rehabilitacyjne SORNO,  
które zaakceptowałem.   

Następnie Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych  
na poprzednich sesjach. Poinformował, że Rada Gminy na XX sesji podjęła 8 uchwał, uchwały 
realizowane są następująco: 

– Uchwała w sprawie realizacji „Programu bezpłatnych szczepień profilaktycznych 
przeciwko grypie dla mieszkańców Gminy Stare Babice powyżej 65 roku życia na lata 
2012-2016”. 
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- ogłosił konkurs na realizację uchwały powołał komisję konkursową opiniującą 
złożone oferty wykonałem wyboru dwóch ofert NZOZ Medicor i NZOZ Sorno, 
szczepienia rozpoczęły się od 25 października 2012 i trwać będą do wyczerpania 
limitu nie dłużej jednak niż do 15 grudnia 2012r. 

– Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zastosowanie innej niż określona w art. 4  
ust. 4 ustawy o przekształceniu prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 
nieruchomości, stopy procentowej w odniesieniu do rozłożonej na raty nieuiszczonej 
części opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo 
własności nieruchomości. 
- w trakcie realizacji, przy składaniu wniosków przez zainteresowanych. 

– Uchwała  w sprawie sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości położonych  
we wsi Klaudyn stanowiących własność Gminy. 
- zgodnie z art. 35 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami 
podałem na 21 dni wykaz nieruchomości stanowiących własność gminy  
do sprzedaży w drodze przetargu. 

– Uchwała  w sprawie nabycia nieruchomości o nr ew. 638/6 położonej we wsi Stare 
Babice z przeznaczeniem na cel publiczny. 
- zrealizowana w dniu 23 października 2012r. podpisano akt notarialny. 

– Uchwała  w sprawie w sprawie nabycia nieruchomości ozn. nr ew. 558/2 położonej 
we wsi Klaudyn. 
- w trakcie realizacji, w przygotowaniu dokumentów do sporządzenia  
aktu notarialnego. 

– Uchwała w sprawie podziału Gminy na stałe okręgi wyborcze oraz ustalenia  
ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 
- przekazana do Wojewody Mazowieckiego i Komisarza Wyborczego w Warszawie 
oraz opublikowano w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego  
z dnia 17 października 2012r. pod poz. 6918. 

– Uchwała  w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 2012r. 
- uchwała realizowana w toku roku budżetowego 2012. 

– Uchwała   w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Stare Babice 
na lata 2012-2020 
- uchwała w trakcie realizacji. 
 

Następne Wójt Gminy przedstawił informację o aktach notarialnych realizowanych  
przez gminę w okresie międzysesyjnym: 
– na zakup nieruchomości nr 1088 o pow. 0,0055 i 1089 o pow. 0,0067 ha, położonych   

we wsi Klaudyn pod drogę gminną, 
– na zakup nieruchomości o nr 638/6 o pow. 0,0755 ha, położonej  we wsi  Stare Babice 

pod cel publiczny. 
 

Radny D. Sobczak zapytał, czy są już jakieś ustalenia dotyczące obchodów– 700-lecia Starych 
Babic. 
 
Wójt Gminy poinformował, że jest kalendarz imprez, które będą poświęcone  
tym obchodom. Składa się ona z kilkunastu różnych imprez, które będą się odbywać pod logo  
i hasłem obchodów 700-lecia Starych Babic. Inauguracja obchodów 700-lecia Starych Babic 
rozpocznie się w dniu 4 stycznia, na dorocznej uroczystości wręczenia Babinicza. Wszystkie 
imprezy ramowe, które się odbywają będą miały podniesioną rangę. Na Babiniczu będzie: 
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więcej gości, bogatszy program artystyczny, zmiana miejsca na większą salę ponieważ, 
dotychczasowa sala w gimnazjum jest za mała, dlatego ta impreza będzie  
w sali widowiskowej Kampinoskiego Parku Narodowego. Plus dodatkowe imprezy związane  
z obchodami. 

  
6. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych  

przez radnych. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił informację o oświadczeniach majątkowych. 
Poinformował, że działając na podstawie art. 24h  ust. 12 ustawy o samorządzie gminnym 
przedstawia  Radzie Gminy informację o złożonych oświadczeniach majątkowych: 

- przyjął 14 oświadczeń majątkowych od radnych, oświadczenia majątkowe zostały 
złożone w 2 egzemplarzach wraz z załączoną kopią zeznania o wysokości osiągniętego 
dochodu w roku podatkowym – PIT za rok 2011, 

- wszystkie oświadczenia majątkowe zostały złożone w terminie tj. do 30 kwietnia 
2012r, 

- swoje oświadczenie majątkowe zgodnie z ustawą złożył Wojewodzie, 
- każda rubryka oświadczenia majątkowego została wypełniona w sposób zupełny,  

w tym z zachowaniem zwrotu „ nie dotyczy”,  
- porównał oświadczenia majątkowe złożone w roku 2011 z  oświadczeniami 

majątkowymi złożonymi na dzień 30 kwietnia 2012r, 
- dokonując analizy oświadczeń nie stwierdził w nich nieprawdy lub zatajenia prawdy  

i w związku z tym nie wystąpił do Dyrektora Urzędu Kontroli Skarbowej z wnioskiem  
o kontrolę oświadczeń  majątkowych,   

- zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym jeden egzemplarz oświadczenia 
majątkowego radnych przekazał do Urzędu Skarbowego Warszawa -  Bielany,  
a   kopię oświadczeń Wójtowi Gminy celem ich przechowania przez 6 lat, 

- informuję, że nikt z radnych nie łamie przepisów ustawy o samorządzie gminnym  
art. 24f, który dotyczy prowadzenia działalności gospodarczej z wykorzystaniem 
mienia komunalnego, 

- zgodnie z dyspozycją art. 24 h ust. 12 do Rady Gminy do dnia dzisiejszego wpłynęły 
analizy oświadczeń majątkowych od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Pruszkowie,  
od Naczelnika Urzędu Skarbowego Warszawa-Bielany, od Naczelnika Urzędu 
Skarbowego Warszawa - Śródmieście, od Naczelnika Urzędu Skarbowego  
w Sochaczewie, od Wojewody Mazowieckiego; 
1) Naczelnik Urzędu Skarbowego w Pruszkowie stwierdził, że w wyniku 

przeprowadzonej analizy oświadczenia majątkowego  stwierdzono, iż w części  
A pkt. II poz.3 składający nie wypełnił rubryki dotyczącej rodzaju zabudowy 
wymienionego w oświadczeniu gospodarstwa rolnego,  

2) Naczelnik Urzędu Skarbowego Warszawa - Bielany zweryfikował oświadczenia 
majątkowe, w wyniku czynności analitycznych nie stwierdził nieprawidłowości 
powodujących przekazanie oświadczeń do zbadania przez Dyrektora Urzędu 
Kontroli Skarbowej jako organu właściwego rzeczowo w przedmiotowym 
zakresie, jednak stwierdził że jedna osoba nie wykazała w oświadczeniu 
majątkowym dochodów uzyskiwanych z najmu, 

3) Naczelnik Pierwszego Urzędu Skarbowego Warszawa Śródmieście stwierdził,  
że składający w punkcie VIII „inne dochody osiągane z tytułu zatrudnienia  
lub innej działalności zarobkowej lub zajęć, z podaniem kwot uzyskiwanych  
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z każdego tytułu” wykazał dochód z tytułu wynagrodzenia ze stosunku pracy  
w niższej kwocie niż jaki osiągnął, stwierdzenia dokonano na podstawie 
znajdującego się w organie podatkowym zeznania o wysokości osiągniętego 
dochodu w roku podatkowym 2011 (PIT-37) , 

4) Naczelnik Urzędu Skarbowego w Sochaczewie poinformował, że w analizowanym 
oświadczeniu nie stwierdzono, że osoba składająca oświadczenie majątkowe 
podała w nim nieprawdę lub zataiła prawdę, 

5) Wojewoda Mazowiecki stwierdził, że Wójt Gminy i Przewodniczący Rady Gminy 
złożył oświadczenie terminowo i w komplecie, wyniki analizy oświadczeń  
są bez uwag. 

o zaistniałych błędach poinformował zainteresowane osoby 
 

7. Informacja Wójta o złożonych oświadczeniach majątkowych przez osoby 
zobowiązane ustawą do składania oświadczeń majątkowych. 

 
Wójt Gminy przedstawił informację o oświadczeniach majątkowych. Poinformował,  
że zgodnie z art. 24h ust. 3 pkt 3  ustawy z dnia 8 marca 1990r o samorządzie gminnym, 
oświadczenia majątkowe wójtowi mają obowiązek składać: zastępca wójta, sekretarz  gminy, 
skarbnik gminy, kierownik jednostki organizacyjnej gminy, osoba zarządzająca  i członek 
organu zarządzającego gminną osobą prawną  oraz osoba wydająca decyzje  administracyjne  
w imieniu wójta. Oświadczenie majątkowe wraz z kopią swojego zeznania o wysokości 
osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok poprzedni  i jego korektę są składane  
w dwóch egzemplarzach. 
Za 2011r. oświadczenia majątkowe wraz kopią PIT złożyli : 

1) Marcin Zając            - Zastępca Wójta, 

2) Irena Sotomska             - Skarbnik, 
3) Wiesława Wojtachnio   - Sekretarz 

kierownicy referatów wydających decyzje administracyjne w imieniu Wójta, tj. 
1) Grażyna Siemiątkowska   - Kierownik RGGN, 
2) Jadwiga Sotomska          - Kierownik USC 
3) Piotr Czajkowski  - Kierownik ROŚ  
4) Barbara Komór               - Kierownik RPiEDG, 

pracownicy  wydający decyzje administracyjne w imieniu Wójta: 
1) Zofia Leśniewska   - inspektor d/s ewidencji ludności, 
2) Janina Sulińska   - inspektor d/s wymiaru podatku i ewidencji  

            działalności  gospodarczej,  
3) Roman Balcerowiak  - inspektor d/s zarządzania kryzysowego, spraw           

obronnych i obrony cywilnej, 
4) Marzena Magdziak  - pracownik socjalny Gminnego Ośrodka  Pomocy   

Społecznej, 
5)  Monika Biernacka   -  referent d.s.  świadczeń rodzinnych Gminnego 

Ośrodka  Pomocy Społecznej 
dyrektorzy  (kierownicy) gminnych jednostek organizacyjnych  

1) Dorota Smolińska   - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Starych Babicach 
2) Beata Błaszczak   - Dyrektor Zespołu Szkolno Przedszkolnego w  Borzęcinie 

Dużym 
3) Piotr Szczepkowski  - Dyrektor Gminnego Gimnazjum w Koczargach 
4) Bożenna Pyć             - Dyrektor Przedszkola w Starych Babicach 
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5) Barbara Maciaszek    - Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej  
w Starych  Babicach 

6) Adolf Jarkowiec    - Kierownik Zespołu Obsługi Finansowej Oświaty 
7) Alicja Napurka     - Kierownik  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
8) Tomasz Adamczyk   - Komendant Straży Gminnej 
9) Małgorzata Siekierska  - Dyrektor Przedszkola w Bliznem Jasińskiego 

osoby zarządzające i członkowie gminnych spółek  komunalnych: 
1) Paweł Turkot  -  Prezes  Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego 

„Eko-     Babice” Sp. z o.o.  
2) Agnieszka Ewa Cybulska  - Członek Zarządu  Gminnego Przedsiębiorstwa 

Komunalnego „Eko-Babice” Sp. z o.o.  
Ponadto zgodnie z art. 24h ust. 5 powołanej ustawy o samorządzie gminnym swoje pierwsze 
oświadczenie majątkowe złożył: 

a) Jarosław Płóciennik    - w związku z powołaniem go z dniem 2 stycznia 2012r. 
na stanowisko Kierownika Gminnego Ośrodka Sportu  
i Rekreacji.  

Razem oświadczenia majątkowe za 2011 rok złożyły 24 osoby. 
Każde oświadczenie zostało złożone w dwóch egzemplarzach wraz z kopią zeznania  
o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym  (PIT) za rok  2011. 
 Po przeprowadzonej analizie stwierdził, że: 
-   wszystkie wyżej wymienione osoby złożyły oświadczenia majątkowe  
    w ustawowym terminie,  
-  dokonując analizy oświadczeń nie stwierdził w nich nieprawidłowości, bądź zatajenia 

prawdy i w związku z tym nie występował do Urzędu Kontroli Skarbowej z wnioskiem  
o  kontrolę oświadczeń majątkowych, 

- zgodnie z  art. 24h ust. 7 analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych 
dokonuje  również urząd skarbowy właściwy według miejsca zamieszkania osoby 
składającej oświadczenie, w związku z powyższym przekazałem wszystkie oświadczenia 
wraz z kopiami PIT do pięciu   właściwych urzędów  skarbowych (Urzędu Skarbowego 
Warszawa-Bielany,                      U.S. Warszawa-Bemowo, U.S. Warszawa-Śródmieście,  
U.S. Pruszków i U.S. Sochaczew).  

Swoje oświadczenie majątkowe wraz z PIT-em za 2011 r. złożył Wojewodzie Mazowieckiemu.   
Zgodnie z wymogiem ustawowym (art. 24 i ust.2 ustawy) przyjął na przechowanie  
od Przewodniczącego Rady Gminy 14 oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych 
Gminy Stare Babice. 
Wszystkie oświadczenia majątkowe zostały opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 

8. Informacja o realizacji zadań oświatowych Gminy Stare Babice w roku szkolnym 
2011/2012 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z art. 5a ust.4 ustawy o systemie 
oświaty  organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego, w terminie  
do 31 października każdego roku, przedstawia organowi stanowiącemu jednostki samorządu 
terytorialnego informację o stanie realizacji zadań oświatowych tej jednostki za poprzedni 
rok szkolny, w tym o wynikach sprawdzianu i egzaminów. Radni otrzymali pisemną 
informację, Komisja Oświaty, Spraw Społecznych, Kultury i Kultury Fizycznej na swoim 
posiedzeniu szczegółowo zapoznała się z informacją. 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXI/196/12 - w sprawie przyjęcia informacji o zadań oświatowych 

Gminy Stare Babice w roku szkolnym 2011/2012 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  

 

 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia insygniów Gminy Stare Babice. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że dotychczasowy herb  gminy nie był zgodny  
z zasadami heraldyki i weksylologii zlecono  Instytutowi Heraldycznemu opracowanie 
symboli  i insygniów  Gminy.  Z projektem herbu, flag,  banneru, pieczęci, sztandaru gminy 
Stare Babice, łańcuchów Wójta i Przewodniczącego rady oraz wzorem odznaki dla osób 
zasłużonych dla gminy Stare Babice, radni zapoznali się w listopadzie 2011r, wówczas 
zgłoszono uwagi, uwagi zostały uwzględnione przy opracowaniu nowych projektów,  
które są przedstawione w projekcie uchwały na dzisiejszą sesję. Minister Administracji  
i Cyfryzacji wydał pozytywną opinię w sprawie projektów herbu, flag, banneru, pieczęci, 
sztandaru gminy Stare Babice, łańcuchów Wójta i Przewodniczącego rady oraz wzoru 
odznaki dla osób zasłużonych dla gminy Stare Babice. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny D. Sobczak złożył wniosek o udzielenie głosu Panu K. Dymkowi, z uwagi  
na to że sprawa przyjęcia insygniów jest sprawą bardzo doniosłą. 
 
Radna A. Kaczurba poinformowała, że jest literówka w tytule w projekcie uchwały powinno 
być napisane w sprawie przyjęcia insygniów gminy. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że traktujemy to jako błąd literowy. Ponadto 
dodał, że pkt 27 porządku obrad przewiduje wolne wnioski, wówczas udzieli głosu Panu  
K. Dymkowi. 
 
Radny D. Sobczak stwierdził, że sprawa dotyczy doniosłej inicjatywy, którą Pan K. Dymek 
chciał uszczegółowić. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że tym bardziej będzie na to lepsze miejsce  
w punkcie dotyczącym wolnych wniosków i informacji. Myśli że tak będzie rozsądniej. 
 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał  
to pod głosowanie.  
 
Wniosek  został przyjęty  jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
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Uchwała Nr XXI/197/12 - w sprawie przyjęcia insygniów Gminy Stare Babice. 

 

- podjęta została  jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia Logo Gminy Stare Babice. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że stosownie do postanowień art.3 ust.1 
ustawy z dnia 21 grudnia 1978r o odznakach i mundurach, jednostki samorządu 
terytorialnego mogą ustanowić w drodze uchwały organu stanowiącego, własne herby, flagi, 
emblematy oraz inne symbole. W związku z tym, że logo Gminy funkcjonuje już od kilku lat, 
ale bez wymaganej uchwały, należy to prawnie zatwierdzić. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radna A. Kaczurba stwierdziła, że cieszy ją fakt przyjęcia formalnie logo, zapytała  
na jakich zasadach, czyli kto i kiedy będzie się mógł tym logotypem posługiwać. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wykonanie uchwały powierzamy Wójtowi 
Gminy, dlatego że logo gminy stanowi własność gminy a własnością gminy zarządza Wójt 
zgodnie z uchwałą logiem zarządzać będzie Wójt. 
 
Wójt Gminy uzupełnił, że to jest czynność organu wykonawczego, poprzez zarządzenie 
będzie udzielane prawo do posługiwania się tym znakiem. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy jeżeli nie zastrzeżemy, logo nie zdarzy się,  
tak że każdy będzie mógł się nim posługiwać. 
 
Wójt Gminy poinformował, że na pewno na terenie naszej gminy jeśli nie będzie udzielona 
zgoda to nie będzie takiej sytuacji, skutki negatywne takich przypadków są na tyle minimalne 
że nie ma czym się martwić. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXI/198/12 - w sprawie ustanowienia logo Gminy Stare Babice 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony  
na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. Komisja zaproponowała wzrost 
stawek podatku na rok 2013 o inflację tj. o 4,0% w stosunku do stawek obowiązujących  
w 2012r. Na wspólnym posiedzeniu innych propozycji nie zgłoszono, stawki proponowane  
są następujące: 

1) od gruntów:  

a) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej bez względu na sposób 
zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków -  0,70zł od 1 m² powierzchni,  
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b) pod jeziorami, zajętych na zbiorniki wodne, retencyjne lub elektrowni wodnych – 4,09zł 
od 1 ha powierzchni,  

c) od pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności 
pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 0,35zł od 1 m² powierzchni;  

2) od budynków lub ich części:  

a) mieszkalnych – 0,61zł od 1 m² powierzchni użytkowej,  

b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków 
mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej – 
17,34zł od 1 m² powierzchni użytkowej: 

c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu 
kwalifikowanym materiałem siewnym -  9,11zł od 1 m² powierzchni użytkowej: 

d) związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów  
o działalności  leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń – 4,12zł 
od 1 m² powierzchni użytkowej 

e) od pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności 
pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 6,34zł od 1 m² 
powierzchni użytkowej: 

3) od budowli - 2% ich wartości określonej na podstawie art. 4 ust. 1 pkt. 3 i ust. 3-7 ustawy  
z dnia 12 stycznia 1991r. o podatkach i opłatach lokalnych. 

 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie propozycję Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Budżetu o podniesienie podatku o 4%. 

 

- propozycja podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności  

14 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał  
go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXI/199/12 - w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od środków transportowych i zwolnień w tym podatku. 
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony  
na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. Komisja zaproponowała wzrost 
stawek podatku na 2013 rok o inflację tj. o 4% w stosunku do stawek obowiązujących w roku 
2012. Projekt uchwały zakłada zwolnienie z podatku środki transportowe wykorzystywane 
dla potrzeb oświaty i wychowania - nie przeznaczone na działalność gospodarczą,  
ponadto uchwała zakłada częściowe (50%) zwolnienie od podatku posiadaczy środków 
transportowych wydzielonych na rzecz obrony Państwa, na podstawie wydanych  
przez Wójta Gminy ostatecznych decyzji administracyjnych w sprawie przeznaczenia  
do wykonania świadczeń rzeczowych na rzecz obrony, częściowe zwolnienie sprawi,  
że posiadacze chętniej przyjmować będą decyzje o nałożeniu obowiązku świadczeń,  
a zwolnioną część podatku będą mogli przeznaczyć na utrzymanie właściwego stanu 
technicznego środków transportowych wydzielonych na rzecz obrony. Na wspólnym 
posiedzeniu  dokonano zmiany zapisu § 2 następująco: „ § 2. Zwalnia się z podatku środki 
transportowe przeznaczone do przewozu dzieci do szkół oznakowane zgodnie z art.2 pkt 41a 
ustawy z dnia 20 czerwca 1997r prawo o ruchu drogowym (Dz. U. z 2012r poz. 1137)  
oraz w uzasadnieniu do uchwały dokonano zmiany na Wojskowego Komendanta Uzupełnień 
(bez Warszawa –Żoliborz). 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny S. Lesisz stwierdził, że WKU przeniesiono na Ochotę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że dlatego dokonano zmiany w uzasadnieniu, 
wykreślono słowo Warszawa Żoliborz. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie propozycję Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Budżetu o podwyżkę stawek podatku od środków transportowych  

w wysokości 4% w stosunku do roku 2012. 

 

- propozycja została przyjęta w głosowaniu jawnym 13 głosami „za” przy obecności 14 

radnych (jeden radny nie brał udziału w głosowaniu). 

 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał  
go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXI/200/12 - w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych i zwolnień w tym podatku. 
 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami 

wchodzącymi w skład gminnego zasobu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały wyznacza podział 
kompetencji pomiędzy Radą i Wójtem dotyczącej  zasad nabywania, zbywania i obciążenia 
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nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy  
niż 3 lata lub na czas nieoznaczony. Projekt uchwały został przygotowany przez Referat 
Geodezji i Gospodarki Gruntami wspólnie z przedstawicielami Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Budżetu, projekt został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Rozwoju 
Gospodarczego i Budżetu. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radna A. Kaczurba podziękowała wszystkim osobom, które tworzyły projekt uchwały.  
Podkreśliła, że jest to doskonały przykład na to że można w jednej uchwale zawrzeć 
postulaty radnych oraz postulaty Wójta, myśli że forma w jaką udało się opracować będzie 
służyła wszystkim. Jeszcze raz podziękowała wszystkim, którzy byli w to zaangażowani. 
 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał  
go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXI/201/12 - w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami 

wchodzącymi w skład gminnego zasobu. 

 

 - podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie nabycia nieruchomości  

ozn. nr ew. 431/1 położonej we wsi Stare Babice. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada nabycie gruntu  
w Starych Babicach z przeznaczeniem na poszerzenie drogi gminnej – ul. Gen. Tadeusza 
Kutrzeby. Na wspólnym posiedzeniu Komisji  zgłoszono błąd pisarski polegający  
na poprawieniu w § 2  działu z 70 na 700 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXI/202/12 - w sprawie nabycia nieruchomości ozn. nr ew. 431/1 

położonej we wsi Stare Babice. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości ozn. nr ew. 429/1 

położonej we wsi Stare Babice. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada nabycie gruntu  
w Starych Babicach z przeznaczeniem na poszerzenie drogi gminnej – ul. Gen. Tadeusza 
Kutrzeby. 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXI/203/12 - w sprawie nabycia nieruchomości ozn. nr ew. 429/1 

położonej we wsi Stare Babice. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oddania w trwały zarząd nieruchomości 

położonej we wsi Zielonka Parcele, Gminnemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji Stare 
Babice. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada oddanie w trwały 
zarząd na czas nieoznaczony nieruchomości o pow. 8,00 ha położonej w Zielonkach Parcele – 
Gminnemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji oraz wyrażenie zgody na udzielenie bonifikaty  
w wysokości 99% od opłat rocznych za oddanie w trwały zarząd. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny T. Szuba poprosił, o wyjaśnienie po podjęciu uchwały Wójt już nie będzie 
pełnoprawnym gospodarzem i decydentem, a będzie nim Kierownik GOSiR, ułatwi  
to gospodarowanie na tym terenie, natomiast jeśli chodzi o skutki finansowe pewnych 
działań to z uzasadnienia wynika, że jeśli generowane będą jakieś zyski, np. poprzez 
wynajem, to czy pieniądze będą wpływały do budżetu gminy. 
 

Kierownik GOSiR J. Płóciennik poinformował, że każda jednostka organizacyjna  
która generuje dochody, automatycznie je przekazuje na rachunek bankowy gminy Stare 
Babice, później na wniosek złożony przez Kierownika dochody mogą zostać przeznaczone  
na działalność GOSiR, ale nie muszą. 
 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nie odczytywanie projektu uchwały i poddał  
go pod głosowanie.  
 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXI/204/12 - w sprawie oddania w trwały zarząd nieruchomości 

położonej we wsi Zielonka Parcele, Gminnemu 

Ośrodkowi Sportu i Rekreacji Stare Babice. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej dla Powiatu Warszawskiego Zachodniego z przeznaczeniem  
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na organizację wypoczynku wakacyjnego dla dzieci ze środowisk polskich  
na Wschodzie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody  
na przekazanie w roku 2013 z budżetu gminy dotacji celowej w wysokości  16.5000 zł  
dla Powiatu Warszawskiego Zachodniego  z przeznaczeniem na organizację wypoczynku 
wakacyjnego dla 15 dzieci ze środowisk polskich na Wschodzie. 

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny S. Lesisz poparł podjęcie uchwały. 
 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXI/205/12 - w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej dla Powiatu Warszawskiego 

Zachodniego z przeznaczeniem na organizację 

wypoczynku wakacyjnego dla dzieci ze środowisk 

polskich na Wschodzie. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Komendą 
Powiatową Policji dla Powiatu Warszawskiego Zachodniego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada zawarcie 
porozumienia z Komendą Powiatową Policji dla Powiatu Warszawskiego Zachodniego  
w sprawie dofinansowania w kwocie 60.000 zł  z przeznaczeniem na rekompensatę pieniężną 
służb ponadnormatywnych. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXI/206/12 - w sprawie zawarcia porozumienia z Komendą 

Powiatową Policji dla Powiatu Warszawskiego 

Zachodniego. 

 

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym 

się”, przy obecności 14 radnych. 

 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia wsparcia Gminie Izabelin  
w  zakresie realizacji zadań edukacji publicznej obejmujących wychowanie 
przedszkolne dzieci zamieszkałych na terenie Gminy Stare Babice. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody  
na udzielenie wsparcia finansowego Gminie Izabelin  na rok szkolny 2012/2013  na realizację 
zadań edukacyjnych Gminy Stare Babice. Przedmiotem porozumienia będzie pokrycie 
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kosztów edukacyjnych wychowania przedszkolnego dzieci zamieszkałych na terenie gminy 
Stare Babice a uczęszczających do oddziału przedszkolnego przy szkole podstawowej  
i przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę Izabelin. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny S. Lesisz poparł podjęcie uchwały. 
 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXI/207/12 - w sprawie udzielenia wsparcia Gminie Izabelin  

w  zakresie realizacji zadań edukacji publicznej 

obejmujących wychowanie przedszkolne dzieci 

zamieszkałych na terenie Gminy Stare Babice. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia w sprawie współfinansowania lokalnej linii uzupełniającej. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody  
na zawarcie porozumienia pomiędzy Gmina Stare Babice a Miastem i Gminą Ożarów 
Mazowiecki, Gminą Izabelin, Miastem i Gmina Łomianki w sprawie współfinansowania 
obsługi komunikacyjnej  tzw. linii uzupełniającej L-7 na trasie Dziekanów Leśny – Starostwo 
Powiatu Warszawskiego Zachodniego i przeznaczenia z budżetu gminy w roku 2013r  kwoty 
w wysokości  60 000 zł. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXI/208/12 - w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia w sprawie współfinansowania lokalnej 

linii uzupełniającej. 
 
- podjęta została w głosowaniu jawnym, 12 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” 

 i „wstrzymujących się”, przy obecności 14 radnych (2 radnych nie brało udziału  

w głosowaniu). 

 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia warunków i trybu udzielania  
i rozliczania dotacji służących sprzyjaniu rozwojowi sportu. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały powstał na skutek Ustawy  
z dnia 25 czerwca 2010r o sporcie (Dz. U. Nr 127 poz. 857 z późn. zm.), określiła  
ona że tworzenie warunków, w tym organizacyjnych, sprzyjających rozwojowi sportu 
stanowi zadanie własne gminy. Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego,  
może określić, w drodze uchwały, warunki i tryb finansowania zadania własnego, wskazując 
cel publiczny z zakresu sportu, który jednostka ta zamierza osiągnąć. Klub sportowy 
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działający na obszarze gminy, niedziałający w celu osiągnięcia zysku, może otrzymać dotację 
celową z budżetu gminy z zastosowaniem przepisów ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r  
o finansach publicznych w zakresie udzielenia dotacji celowych dla podmiotów 
niezaliczanych do sektora finansów publicznych i niedziałających w celu osiągnięcia zysku. 
Projekt uchwały  określa warunki i tryb udzielania i rozliczania dotacji służących rozwojowi 
sportu. 

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 

Radna B. Skrońska zapytała, jaka może być kwota wydzielana z budżetu na dotacje celową 
dla klubów sportowych, ponieważ nie są to powiązane ze sobą rzeczy jak program 
współpracy z organizacjami pozarządowymi, czy to będzie ten sam budżet czy to będzie 
kolejna pozycja. 
 
Wójt Gminy poinformował, że nie ma żadnych limitów, jakie kwoty rocznie Rada Gminy 
zechce uchwalić w budżecie, ogranicza to tylko zdrowy rozsadek i zachowanie zdrowych 
proporcji. 
 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nie odczytywanie projektu uchwały i poddał  
go pod głosowanie.  
 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 13 radnych. 

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXI/209/12 - w sprawie określenia warunków i trybu udzielania 

 i rozliczania dotacji służących sprzyjaniu rozwojowi 

sportu. 

 
- podjęta została w głosowaniu jawnym, 12 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” 

 i 1 głosie „wstrzymujący się”, przy obecności 13 radnych. 

 
22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice  

na 2012r. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada: 
- zmniejszenie dochodów o kwotę 1 934 774,31 zł.,  dochody w łącznej kwocie po zmianach 
wynoszą  65 260 005,66 zł z tego : 
  bieżące w kwocie   60 678 272,66 zł 
  majątkowe w  kwocie       4 581 733,00 zł 
- zmniejszenia wydatków o kwotę 1 934 774,31 zł wydatki w łącznej kwocie po zmianach 
wynoszą 65 759 557,66 zł z tego: 
 bieżące w kwocie       58 805 316,66 zł 
 majątkowe w kwocie     6 954 241,00 zł 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radna A. Kaczurba zapytała, o zmiany związane z inwestycjami w zakresie oświetlenia ulic, 
placów, dróg oraz inwestycjami drogowymi, ponieważ bardzo dużo inwestycji zostaje mocno 
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okrojonych. Są tego 3 główne powody: pierwszy to konieczność dokonania samych zmian  
w projekcie czy zadaniu drugi to problemy z brakiem zgody właścicieli posesji czy sporami 
dotyczącymi nieruchomości, a trzeci to brak zgód zarządców dróg lub pozwoleń na budowę  
z czego wynika masowy brak zgód. 
 
Zastępca Wójta poinformował, że mamy bardzo przewlekłą procedurę  
w Starostwie, czasami zdarza się że Państwo którzy wyrażają zgodę (przykład Klaudyna)  
na przeprowadzenie odwodnienia przez ich działkę po jakimś czasie się rozmyślą,  
wiąże się to z przeprojektowaniem zadania wymaga to ponownego uzgodnienia  
ze Starostwem. Jedno z pozwoleń w Klaudynie jest przekładane 2 lata, czekamy  
na pozwolenie i ciągle temat jest nie zakończony.  
 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały  
i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXI/210/12 - w sprawie zmiany w budżecie gminy stare Babice  

na 2012r. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Stare Babice na lata 2012-2020. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada uaktualnienie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2010 w związku ze zmianą budżetu Gminy 
Stare Babice oraz dostosowania planu w zakresie przedsięwzięć ujętych w WPF  
do faktycznych potrzeb. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radna A. Kaczurba przypomniała że, wczoraj na komisji zadawała pytanie w kwestii 
zwiększenia w dwóch zadaniach łącznych nakładów finansowych w każdym przypadku  
o kwotę ok. 300 000zł, z czego wynika ta kwota czy projekty zostały rozszerzone czy pewne 
działania nie zostały ujmowane. 
 
Skarbnik Gminy poinformowała, że jeśli chodzi o zadanie odwodnienie wsi Klaudyn  
to w związku z brakiem pozwoleń zostało przesunięte w czasie i automatycznie wydłużone,  
do tej pory przewidziane zakończenie realizacji tego zadania było planowane na 2013.  
Ze względu na rozszerzony zakres czynności, które trzeba wykonać zadanie zostało 
zwiększone o 300 000zł tak w: 2014 -100 000zł, 2015 - 100 000zł i 2016 - 100 000zł,  
stad wzrost łącznych nakładów na to zadanie. Natomiast jeżeli chodzi o projekt i wykonanie 
boisk wielofunkcyjnego przy szkole w Starych Babicach to uzyskała informacje, że został 
rozszerzony zakres zadania, mają powstać dwa boiska w tym jedno trawiaste. Dlatego wzrost 
rocznych nakładów finansowych na to zadanie ok. 300 000zł i przesunięcie w czasie do 2014 
roku.  
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Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nie odczytywanie projektu uchwały i poddał  
go pod głosowanie.  
 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXI/211/12 - w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Stare Babice na lata 2012-2020. 

 

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 13 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” 

 i 1 głosie „wstrzymujący się”, przy obecności 14 radnych. 

 
24. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad  

i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Stare 
Babice. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały wpłynął na dzisiejszej sesji 
poprosił Wójta o przybliżenia zagadnień tej uchwały.  
 
Wójt Gminy poinformował, że sprawa dotyczy zmiany uchwały z września 2006 roku kiedy  
to przyjęto tryb i zasady przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami  
w sprawach dotyczących:  

a) planów zagospodarowania przestrzennego,  
b) strategii rozwoju gminy Stare Babice,  
c) programu ochrony środowiska gminy Stare Babice,  
d) planu rozwoju lokalnego gminy Stare Babice, 
e) wieloletniego planu inwestycyjnych sieci i szkół i określania granic ich obwodów. 

Dzisiejszy projekt nie pozbawia mieszkańców możliwości konsultowania tego typu zmian, 
natomiast zbyt nadgorliwie przyjęto bardzo rozbudowane procedury co do form 
przeprowadzania tych konsultacji, a konkretnie spraw dotyczących punktu 3 - Programu 
ochrony środowiska gminy Stare Babice, gdzie dla tego punktu przeprowadza się konsultacje 
w trzech różnych formach  określonych w ust. 1 tej uchwały. Bardzo trudno namówić ludzi 
do uczestnictwa w konsultacjach, a wprowadzenie aż 3 form równolegle graniczy  
z niemożliwością. W najbliższym czasie będą przyjmowane uchwały dotyczące 
gospodarowania odpadami, w związku z nową ustawą która najpóźniej obligatoryjnie  
od 1 lipca 2013 wejdzie w życie i do każdej z tych uchwał przeprowadzenie 3 form konsultacji 
graniczy z niewykonalnością. Zaproponował wprowadzenie dla tego punktu jednej formy 
konsultacji bez ograniczeń ilości mieszkańców, będzie to miało jakąś wartość miarodajną.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny L. Poborczyk zapytał, czy uchwały śmieciowe będą podejmowane w przyszłym 
miesiącu na kolejnej sesji. 
 

Wójt Gminy poinformował, że ma zamiar na najbliższą sesję już część projektów uchwał 
przedstawić do rozpatrzenia przez Radę Gminy. 



Protokół Nr XXI/12 

Strona 21 z 24 

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXI/211/12 - zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad  

i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych  

z mieszkańcami Gminy Stare Babice. 

 

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 11 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i 3 głosach „wstrzymujący się”, przy obecności 14 radnych. 

 
 

25. Zapytania radnych. 
 

Radny T. Szuba zapytał, o inicjatywę powiatu dotyczącą szkoły w Wilnie im. Biegalskiego  
czy nadal jest kontakt z gminą Turgiele w rejonie Soleczniki. Litewskiej społeczności  
wtedy zależało na bliskich kontaktach miedzy naszą gminą czy są planowane jakieś spotkania 
aby ten kontakt będziemy utrzymywać. 
 
Radny D. Sobczak poprosił, o konkretne przedstawienie obchodów 700-lecia gminy  
oraz o zgodę na odczytanie wniosku pana Kazimierza Dymka, odczytał wniosek o treści: 
„Szanowni Państwo Radni, Wyrażając podziękowanie za przychylne potraktowanie  

i faktyczne zrealizowanie wniosku z 30 grudnia 2010r., dotyczącego opracowania  

i ufundowania sztandaru Gminy Stare Babice niniejszym zgłaszam wniosek i prośbę  

o rozpatrzenie propozycji powołania Społecznego Komitetu Fundacyjnego Sztandaru Gminy 

Stare Babice. Uważam że ranga i znaczenie tak wzniosłej, znaczącej i prestiżowej akcji jaką 

jest fundacja sztandaru Gminy, jest nie tyle okazją, ile zasługuje na nadanie jej szerokiego 

rozgłosu i społecznego znaczenia. Tradycją, i to wielowiekową jest, że sztandar będący 

symbolem istnienia, zasług i znaczenia miejscowości, jednostki wojskowej czy instytucji, 

zawsze funduje środowiskowa społeczność, skupiona i zaangażowana wokół spraw  

jej dotyczących i istotnych. Sugeruję aby Komitet – jeśli taki zostanie powołany, obejmował 

szerokie spektrum pokoleniowo-środowiskowe społeczeństwa Gminy Stare Babice.  

Z jego grona należałoby wyłonić grupę lub komitet wykonawczy, którego zadaniem byłaby 

pomoc przy organizowaniu i przeprowadzaniu uroczystości przekazania-wręczenia  

i poświęcenia Sztandaru. Tego typu uroczystości zawsze są przeprowadzane godnie 

i uświetniane odpowiednią oprawą. Zgłaszam też wniosek, aby umożliwionym zostało  

aby wykupienie „cegiełek fundacyjnych”, lub dokonywania wpłat-darowizn na rzecz 

ufundowania Sztandaru dla Gminy Stare Babice. Proszę o przychylne rozważenie niniejszego 

wniosku. Z poważaniem Dr inż. Kazimierz Dymek” 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że pan K. Dymek przekazał pismo do Biura Rady 
ponieważ uchwała podjęta została przekazana do realizacji Wójtowi, dlatego również pismo 
zostanie przekazane do Wójta. 
 
Radny S. Lesisz  zapytał, czy ceny za śmieci pójdą w górę. 
 

26. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
 
Wójt Gminy poinformował, że odpowiedź na pytanie odnośnie kalendarza i innych 
szczegółów udzieli Kierownik RPIRG J. Pieńkowska. 
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Pytanie w sprawie relacji z gminą Torgiele, nie ma współpracy z gminą jest współpraca  
z powiatem warszawskim zachodnim. To Starosta utrzymuje stałe  kontakty z okręgiem 
solecznikowskim gdzie jest najwięcej Polonii i tam znajduje się gmina Turgiele, współpraca 
jest także z Wilnem, w którym to główne kontakty są ze szkołą im. Wiwulskiego. Kontakty 
mają rożne formy, np. cykliczne powtarzane przyjęcia dzieci i młodzieży w okresie 
wakacyjnym i wszystkie gminy w naszym powiecie są w to włączone, również rok temu 
jesienią gościliśmy delegacje z całego rejonu solecznikowskiego. Miało to duże znaczenie, 
ponieważ wielu Polaków była pierwszy raz w Polsce, zorganizowana była wycieczka na Jasną 
Górę oraz wycieczka po Warszawie. W tym roku była z naszego powiatu rewizyta brał w niej 
udział Zastępca Wójta, cały czas współpraca jest podtrzymywana i kultywowana. 
Odnośnie zapytania dotyczącego ustawy śmieciowej to przetarg musi wygrać najtańsza 
oferta natomiast wiele symptomów wskazuje na to, że taniej niż jest nie będzie, ponieważ 
będzie drożej o elementy utylizacji odpadów w tej chwili większość odpadów składowana 
jest na wysypiskach bez segregacji. W nowej ustawie będzie to zabronione, tylko ta frakcja  
która się nie nadaje do odzysku i segregowania może być składowane na wysypisku.  
Reszta musi być zagospodarowana i to podnosi koszty, które w całości będzie musiał pokryć 
mieszkaniec, będzie drożej również w naszej gminie. Przypomniał że z budżetu gminy 
finansowana jest segregacje workowa gdzie około 50% finansuje gmina,  nowa ustawa  
na to nie zezwala, wymogiem jest pokrycie całości kosztów przez mieszkańca. Dla przykładu 
gmina Izabelin już wprowadziła system, nie na podstawie nowej ustawy, ale starej  
o tym zdecydowało referendum, ceny są niższe, ale to jest według starych zasad.  
Na naszym terenie jest projektowany zakład utylizacji odpadów, technologia sprawdzona. 
Technologia jest relatywnie tania, jeżeli ten zakład powstanie to operatorzy będą mieli 
krótką drogę do zakładu, który tanio będzie odbierał odpady. Daję to szanse że koszty  
w naszej gminie mogą być umiarkowane. 
 
Kierownik RPIRG J. Pieńkowska poinformowała, że kalendarz imprez związanych  
z 700-leciem Starych Babic w ponad 90% pokrywa się z corocznym kalendarzem imprez 
kulturalnych gminy. Do poszczególnych imprez zostały wplecione akcenty dotyczące  
700-lecia Starych Babic.  
1) Uroczystości otwarte zostaną 4 stycznia 2013r. podczas wręczenia nagrody Babinicza. 
Planowana jest większa ranga uroczystości, patronat nad obchodami objął Marszałek.  
W trakcie wydarzenia odbędzie się wernisaż z pleneru malarskiego, który odbędzie  
się w najbliższym czasie na terenie naszej gminy. Jest on finansowany ze środków programu 
rozwoju obszarów wiejskich. Dla lepszej oprawy uroczystość Babinicza została przeniesiona 
do  centrum operacyjnego Kampinoskiego Parku Narodowego.  
2) Następnie obchody 700-lecia Starych Babic będą dołączone do noworocznych spotkań 
seniorów z rejonu Babic i rejonu Borzęcina.  
3) Dodatkowym elementem są spacery z przewodnikiem po obszarze gminy Stare Babice, 
planowane jest aby odbyło się 15 spacerów, po najciekawszych miejscach na terenie naszej 
gminy.  
4) Coroczny konkurs fotograficzny z wprowadzeniem elementów dotyczących obchodów 
700-lecia Starych Babic. 
5) Przegląd chórów szkolnych. 
6) Wystawa fotografii plenerowej, na parkanach np. przy kościele w Babicach lub Borzęcinie 
Dużym podobne do tych znajdujących się w Łazienkach Królewskich. Zwróciła się z prośbą  
o możliwość udostępnienia starych zdjęć, które byłoby powielane i eksponowane w ramach 
wystawy. 
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7) Wystawa fotografii związana z dziejami Starych Babic, wystawa która już po części istnieje  
w szkole w Borzecinie Dużym, założeniem jest uzupełnić zbiory i udostępnić również w szkole 
w Starych Babicach.  
8) Nowością jest Spartakiada przedszkolaków organizowana przez GOSiR na terenie Zielonek. 
Jest to inicjatywa przedszkoli w naszej gminie. Do przygotowania takiej atrakcji zobowiązał 
się GOSiR.  
9) „28 Rajd szlakiem naszej historii” jest to rajd który obywa się corocznie. Organizatorem 
jest Marcin Łada.  
10) Konkurs historyczny dotyczący 700-lecia Starych Babic, przygotowanie zgłosiła szkoła  
w Starych Babicach. Obejmowałby dwie kategorie dzieci i dorosłych.  
11) Coroczny gminny konkurs taneczny. 
12) Coroczny teatr rodziców. 
13) Festiwal w krainie Chopina. 
14) Dzień dziecka, w założeniu ma się również różnić, podpisana została umowa  
o dofinansowanie z programu z rozwoju obszarów wiejskich.  
15) Gminny przegląd teatralny z akcentami dotyczącymi 700-lecia. 
16) Wystawienie przedstawienia słowno-muzycznego z motywem przewodnim 700-lecia 
Starych Babic. Organizowane w szkole w Starych Babicach, niewielkim kosztem przez dzieci 
uczące  
się baletu oraz chór. 
17) Dwa rajdy rowerowy organizowane od 2 lat, w czerwcu „Poznawanie gminy  
na rowerach” i we wrześniu „Szlakiem naszej historii”. 
18) Kulminacyjną imprezą jest doroczny festyn Babicki o większej randze niż dotychczas, 
wprowadzonych zostanie więcej atrakcji.  
19) Na koniec konferencja popularno-naukowa związana z 700-leciem Starych Babic. 
Podpisana została umowa na opracowanie monografii gminy, środki są dofinansowane  
z rozwoju obszarów wiejskich. 
20) Konkurs międzyszkolny plastyczny z akcentami Babickimi, corocznie organizowana  
jest impreza w gimnazjum w Koczargach Starych.  
21) Z okazji uroczystości 3 maja zostanie zorganizowane przedstawienie związane z dziejami 
Babic, organizowane przez Dyrektora Gimnazjum w Koczargach Starych. 
 
Radny S. Lesisz stwierdził, że w Izabelinie od nowego roku opłaty za wywóz śmieci  
są uzależnione od ilości osób mieszkających w domu, a jeśli chodzi o firmę która odbiera 
odpady jest to  MPO. 
 
Radny T Szuba zapytał, czy można przykładem telewizji polskiej, która obchodziła 60-lecie 
zorganizować quiz Gmina Stare Babice wczoraj i dziś, można  zaprosić wszystkich radnych  
i władzę wykonawczą oraz inne osoby.  
 
Radny D. Sobczak zapytał, czy główna uroczystość przypada na 4 stycznia 2013r.  
oraz na kiedy trzeba by było wykonać sztandar. 
 
Kierownik RPIRG J. Pieńkowska poinformowała, że pomysł quizu jest świetny i realny  
do przeprowadzenia np. podczas festynu, przygotować można pytania może być trochę  
na wesoło i trochę historycznie. Dodała, że uroczystości zaczynają się w grudniu od przyjęcia 
uchwały rozpoczęcia obchodów, uchwała musi się uprawomocnić, a wtedy może warto mieć 
już wykonany sztandar. Sztandar wykonany ma być maszynowo koszt ok. 6 000 zł. 
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27. Wolne wnioski i informacje. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, radnych że planuje zwołać następną sesję  
na 29 listopada 2012r. Następnie przekazał informacje w sprawie prac nad projektem 
budżetu gminy na rok 2013, poinformował że po otrzymaniu projektu budżetu gminy na rok 
2013 w ciągu 2 dni projekt zostanie dostarczony radnym, w dniu 26 listopada planuje zwołać 
wspólne posiedzenie komisji w celu omówienia projektu budżetu. 
 

28. Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił zamknięcie 
XX sesji Rady Gminy Stare Babice. 
  
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 Henryk KUNCEWICZ  
Protokół sporządziła  

M. Sotomska………………………….  


